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(4 pcs) Enjoy great crunch with Crunchy Kani Maki. A mix of lobster, avocado, and cucumber, covered With a layer of crispy breadcrumbs.
( 4 قطع ) استمتع بقرمشة رائعة مع كرنشي كاني ماكي. مزيج من السلطعون، الأفوكادو، والخيار، مغطى بطبقة من البقسماط المقرمش.

( 4 pcs) A perfect fusion of crispy nori, seasoned sushi rice, sweet mango, creamy avocado, crunchy cucumber, and spicy volcano & samurai sauces, topped 
with a unique touch of Doritos cheese and toasted sesame. Choose your favorite filling: grilled chicken, crispy fried shrimp, fresh salmon, or tuna

( 4 قطع) يجمع بين نوري هش، أرز سوشي متبل، مانجو حلو، أفوكادو كريمي، خيار طازج، وصلصات الفولكينو والساموراي الحارة، مع لمسة فريدة من 
جبنة دوريتوس والسمسم المحمص. اختر حشوتك المفضلة من الدجاج الجريل، الروبيان المقلي، السلمون النيّ، أو التونا النيّ.

(4 pcs) For lovers of spicy flavors, Spicy Crazy Maki features spicy crabstick, cucumber, and avocado wrapped in sushi rice and nori.
( 4 قطع) لمحبي النكهات الحارة، سبايسي كريزي ماكي يحتوي على كراب الحار، الخيار، والأفوكادو ملفوف في أرز السوشي ونوري.

(4 pcs) A mix of sweetness and heat with Spicy Mango Roll. Sweet mango and spicy crabstick wrapped in nori and rice.
( 4 قطع) مزيج من الحلاوة والحرارة مع سبايسي مانجو رول. يحتوى على قطع من المانجو الحلوة و قطع من  كراب ملفوفة بالنوري والأرز .

(4 pcs) Creamy touch with Cheesy Shrimp Maki. Shrimp covered in melted cheese, wrapped in nori and sushi rice with japanese mayo.
( 4 قطع) لمسة كريمية مع تشيزي شريمب ماكي. روبيان و بجبنة ذائبة، ملفوف في نوري وأرز السوشي ومايو ياباني.

(4 pcs) Experience spicy flavor with Spicy Salmon Maki. salmon and avocado wrapped in sushi rice and nori.
( 4 قطع) جرب النكهة الحارة مع سبايسي سالمون ماكي. سلمون، افوكادو ملفوف في أرز السوشي ونوري.

(4 pcs) Delicious mix in a small size with Mini Burrito. Contains Chicken and Shrimp, onion, cheese, and vegetables wrapped in nori and sushi rice.
( 4 قطع) مزيج لذيذ في حجم صغير مع ميني بوريتو. يحتوي على الدجاج والروبيان، البصل، جبنة، والخضروات ملفوف في نوري وأرز.

Tartar Maki29
تـــــرتر مــــــــاكي

Spicy Crazy Maki29
سبايسي كريزي ماكي

Spicy Mango 29
233cal سبايسي مانجو

Spicy Salmon Raw29
295calسبايسي سلمون نيء

29Chessy Shrimp
572cal تشيزي شريمب

Mini Burrito29
مينـــــــي بوريــــتــــــو

Crunchy Kani 29
641calكرنشي كـــاني

231cal

691cal

240cal

233calكلاسيك شريمب
(4 pcs) Enjoy delightful simplicity with Classic Shrimp, fresh shrimp with cucumber and avocado wrapped in sushi rice and nori. A classic sushi experience.
( 4 قطع) استمتع بالبساطة الرائعة مع كلاسيك روبيان طازج مع الخيار والأفوكادو ملفوف بأرز السوشي  والنوري. تجربة سوشي مميزة.

Classic Shrimp 29
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29Veggie Roll
331cal سوشي خضار

Samurai Maki 29
836cal ساموراي ماكي

Crunchy Roll 29
385cal الرول المقرمش

Crazy Maki29
كــــريـــزي ماكـــي 400cal

Doritos Roll29
دوريتوس رول 349cal

Fried Maki29
ماكي مقلي 312cal

Buffalo Shrimp Maki 29
بافلو شريمب ماكي 242cal

( 4 pcs) A blend of fresh vegetables wrapped in rice and encased in crispy nori. Perfect for health-conscious flavor enthusiasts.
( 4 قطع) مزيج من الخضروات الطازجة المغلفة بالأرز وملفوفة في نوري مقرمش. مثالي عشاق النكهات الصحية.

(4 pieces) A flavor-packed adventure! Features a blend of crab, mayo sauce, avocado, cucumber, and orange tobiko, wrapped in rice and topped with orange fish roe.
An unforgettable taste in every bite.

( 4 قطع) مغامرة من النكهات! يحتوي على مزيج من كراب، صوص المايو، والأفوكادو وخيار وتبيكو البرتقالي ملفوف بالأرز ومغطى ببيض السمك البرتقالي . نكهة لا تُنسى في كل قضمة.

(4 pcs) Try an unconventional experience with Doritos Roll! Sushi roll wrapped in crispy Doritos flakes, filled with a blend of cucumber, carrots, and spicy sauce. 
A perfect mix of flavors and textures.

( 4 قطع) تجربة غير تقليدية مع دوريتوس رول! رول سوشي مغلف بفتات دوريتوس المقرمش ويحتوي على مزيج من الخيار والجزر وصوص حار. مزيج مثالي من النكهات والقوام.

(4 pcs) Elevate your sushi experience with Samurai Maki. A mix of carrots and spicy sauce wrapped in nori and rice whith spically samurau sauce.
( 4 قطع) ارتقِ بتجربة السوشي الخاصة بك مع ساموراي ماكي. مزيج من الجزر والصوص الحار ملفوف في نوري وأرز مع صوص الساموراي الخاص.

(4 pcs) Enjoy the delicious crunch with this fried maki! A sushi roll filled with green pepper and mild chili, deep-fried to crispy perfection.
Perfectly paired with sushi sauce and spicy sauce.

( 4 قطع) استمتع بالقرمشة اللذيذة مع ماكي مقلي، رول سوشي محشو بالفلفل الاخضر فلفل بارد و مقلي حتى يصبح مقرمشًا 
ومثاليًا مع صوص السوشي وصوص الحار.

(4 pcs) Add a touch of crunch to your meal with Crunchy Roll. Vegetable-filled roll with fresh cucumber, avocado, covered in a layer of crunchiness, 
served with sushi and teriyaki sauces.
( 4 قطع) أضف القليل من القرمشة إلى وجبتك مع الرول المقرمش. رول محشو بالخضروات الطازجة من الخيار والافوكادو، و مغطى بطبقة من القرمشة، و بجانبه 

صوص السوشي وصوص الترياكي

(4 pcs) Experience bold flavors with Buffalo Shrimp Maki. Spicy shrimp covered in buffalo sauce, carrot, cucumber, avocado, wrapped in sushi rice and nori. 
Comes in 4 pieces, perfect for sharing.

( 4 قطع) جرب مزيج النكهات الجريء مع بافلو شريمب ماكي. روبيان حار مغطى بصلصة البافلو, ياتي مع الجزر والخيار والافوكادو، ملفوف في أرز السوشي ونوري. 
يأتي في 4 قطع مثالية للمشاركة.

شريمب تيمبــــــــــــورا رول
Shrimp Tempura Roll 29

273cal
(4 pcs) Enjoy crispy fried shrimp with Shrimp Tempura Roll. With avocado, served with special kewipe sauce.
( 4 قطع) تمتع بالروبيان المقلي المقرمش مع شريمب تيمبورا رول. والافوكادو، يأتي مع صوص الكيوبى .
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29Dynamite Shrimp Maki
140cal ديناميت شريمب ماكي

Salmon Maki 29
254cal ســلــمون مــــــاكي

Salmon California Raw 29
260cal سلمون كاليفورنيا نيء

California Maki29
كاليفورنيا ماكي 305cal

Avocado Salmon Raw29
أفوكادو سلمون نيء 337cal

Tuna California Raw29
تونــــــا كاليــــــــفورنيا نيء 265cal

New York Maki29
نيويورك مـــاكي 242cal

(4 pcs) Experience an explosion of flavors with Dynamite Shrimp Maki! Spicy seasoned shrimp wrapped in nori and seasoned rice. 4 pieces that add a unique touch to your meal.
( 4 قطع) انفجار من النكهات مع ديناميت شريمب ماكي! روبيان متبل بصلصة حارة، ملفوف في نوري وأرز متبل. 4 قطع تضيف لمسة مميزة لوجبتك.

(4 pcs) Taste classic flavors with California Maki. A mix of crab, cucumber, mango wrapped in sushi rice and nori. A blend of American and original Japanese sushi experience.
( 4 قطع) تذوق النكهة الكلاسيكية مع كاليفورنيا ماكي. مزيج من كراب، الخيار، مانجو ملفوف في أرز السوشي ونوري. تجربة سوشي أمريكية يابانية أصلية.

(4 pcs) Distinctive flavors of fresh salmon, avocado, and mayo spicy sauce wrapped in sushi rice.
( 4 قطع) بنكهات مميزة من السلمون الطازج والأفوكادو وصوص مايو الحار. ملفوفين في أرز السوشي.

(4 pcs) Fresh salmon taste in every bite with Salmon Maki. A mix of crab, fresh cucumber, and avocado wrapped in sushi rice.
( 4 قطع) مذاق السلمون الطازج في كل قضمة مع سلمون ماكي. يأتيك بمزيج من الكراب والخيار والافوكادو الطازج ملفوف بأرز السوشي.

( 4 pcs) A wonderful blend of tuna, avocado, and cucumber in Tuna California. It contains Philadelphia cheese, Volcano sauce, and Samurai sauce.
A delicious sushi experience full of flavors.

(4 قطع) مزيج رائع من التونة والأفوكادو والخيار في تونا كاليفورنيا، ويحتوي على جبن فلاديلفيا صوص الفولكينو وصوص الساموراي .. تجربة سوشي لذيذة ومليئة بالنكهات.

(4 pcs) Taste the best of sushi with Salmon California. It contains Philadelphia cheese, Volcano sauce. A mix of fresh salmon, avocado, and cucumber wrapped in sushi rice.
( 4 قطع) تذوق أفضل ما في السوشي مع سلمون كاليفورنيا،ويحتوي على جبن فلاديلفيا صوص الفولكينو وصوص الساموراي مزيج من السلمون الطازج، الأفوكادو، والخيار ملفوفين في أرز السوشي .

(4 pcs) Experience New York flavors with New York Maki. A distinctive roll with shrimp or salmon or chicken, carrots wrapped in nori and rice. 
Served with teriyaki and spicy sauces.

( 4 قطع) جرب نكهات نيويورك مع نيويورك ماكي. رول مميز يحتوي على روبيان أو سلمون أو الدجاج، مع الجزر ملفوف في نوري وأرز. يأتيك 
مع صوص ترياكي وصوص حار

Oishi Maki 29
273cal

(4 pcs) A flavorful roll featuring crispy fried shrimp, creamy avocado, crunchy cucumber, and black tobiko, drizzled with spicy mayo, wrapped in nori and sushi rice with black fish.
(4 قطع) استمتع بأويشي ماكي اللذيذة والتي تحتوي على روبيان مقلي مقرمش، أفوكادو كريمي، خيار مقرمش، وتوبيكو أسود، مع صوص مايونيز حار، ملفوفة في نوري وأرز السوشي مع بيض السمك الأسود.

اويشي ماكي
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29Teriyaki Maki
302cal تريـــاكي مـاكي

Kani Nagisa 29
112cal كــــــاني ناقــــــازا

Yamato Shrimp29
ياماتو شريمب 353cal

Tropical Roll29
تروبيكال رول 258cal

Signature Roll 29
376cal سيجنتشر رول

Spicy Maki29
سبايسي ماكي 315cal

Fried Salmon29
سلمـــون مقلي 465cal

(4 pcs) Enjoy the delicious taste of teriyaki with Teriyaki Maki. Your choice of protein and vegetables, carrots, bell pepper, with teriyaki, spicy, 
and black tobiko sauces, wrapped in sushi rice and nori.
( 4 قطع) تمتع بنكهة الترياكي اللذيذة مع ترياكي ماكي. قطع من اختيارك من البروتين والخضروات الجزر وفلفل بارد بالاضافة لصوص ترياكي وصوص حار وصوص توبيكو اسود، ملفوفة في أرز السوشي ونوري.

(4 pcs) A delicious sushi roll with shrimp, seasoned rice, and fresh vegetables
(4 قطع) تجربة لا تنسى مع ياماتو شرمب اللذيذة والتي تحتوي على الروبيان، الأرز المتبّل، والخضروات الطازجة.

(4pcs) A refreshing vegetarian roll wrapped in mame nori, filled with cucumber, carrot, and cabbage, paired with spicy mayo.Topped with black and orange tobiko, tempura flakes, 
teriyaki sauce, and a squeeze of lemon for a tropical freshness and balanced flavor.

(4 قطع) رول نباتي منعش بلفافة مامي نوري، محشو بخيار، جزر، وملفوف، مع صوص مايو حار. يُزين بتوبكو أسود وبرتقالي، رقائق تمبورا، وصوص تيرياكي، وعصرة ليمون لانتعاش استوائي ونكهة متوازنة

(4 pcs) Crab Roll with Mame Nori – Crab meat wrapped with Kewpie mayonnaise and seasoned sushi rice.
( 4 قطع) كراب رول بمامي نوري – لفافة لحم السلطعون مع مايونيز كيوبي وأرز السوشي المتبل

(4 pcs) Enjoy a bold and spicy sushi choice. Select seasoned chicken or fresh shrimp, topped with spicy mayo, crunchy vegetables,  
all wrapped in seasoned nori with a touch of heat.

(4 قطع) استمتع بتجربة سوشي حارة من اختيارك بين الدجاج أو الروبيان ، مع المايونيز الحار، الخضروات المقرمشة، ملفوفين في النوري المتبلة مع لمسة من الحرارة

(4 pieces) A delicious roll wrapped in mame nori, filled with warm sushi rice, crispy fried crab stick, and fresh cucumber.Topped with a blend of special sauce, volcano sauce, 
and spicy mayo, finished with a crunchy touch of tempura flakes.A rich flavor in every bite.
(4 قطع) رول شهي بلفافة مامي نوري محشوة بأرز سوشي دافئ، كراب ستيك مقلى مقرمش وخيار طازج، مع مزيج من الصوص الاسبيشيل، والفولكينو ، والمايو الحار، مع لمسة مقرمشة من رقائق 

التمبورا ، نكهة غنية في كل لقمة.

(4 pieces) Quarter nori roll filled with sushi rice, chopped fried salmon, fresh cucumber, and lettuce.Topped with teriyaki sauce, spicy mayo, and tempura 
flakes for an unforgettable crunch and flavor.

(4 قطع) رول نوري ربع، محشو بأرز السوشي، سلمون مقلي مفروم، خيار وخس طازج، يُزين بصلصة تيرياكي، مايونيز حار ورقائق تمبورا لقرمشة ونكهة لا تُنسى.

Crispy Goma 29
241cal كريسبي جومــا

(4 pcs) A luxurious sushi roll wrapped in seaweed and rice, crowned with a delicate layer of crispy sesame for a refined texture and flavor.
(4 قطع) لفافة سوشي فاخرة بالنوري والأرز، ومزينة بطبقة رقيقة من السمسم المقرمش للحصول على قوام ونكهة راقية.
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29Crunchy Tenka
641cal كـــــــــرانــــشي تنكــــا

Yasai Roll29
ياساي رول 258cal

Kitami Box129
كيتامــي بوكس 860cal

(4 pcs) Nori roll filled with sushi rice, cucumber, carrot, crispy shrimp, and fried crab stick.Served with Kewpie sauce, tempura flakes, and a sprinkle of white and black sesame for 
a rich crunch and balanced flavor.
(4 قطع) رول نوري محشو بأرز سوشي، خيار، جزر، شرمب مقرمش، كراب ستيك مقلي ، مع صوص كيوبي ، رقائق تمبورا، ورشة سمسم أبيض وأسود لقرمشة غنية ونكهة متوازن.

(4 pcs) A flavorful vegetarian sushi roll, filled with a variety of fresh vegetables, wrapped in delicate nori and seasoned rice
(4 قطع) لفافات ماكي نباتية لذيذة، محشوة بتشكيلة من الخضروات الطازجة، مغلفة بالنوري البحرية الرقيقة والأرز المتبّل

(20 pcs) Five delightful sushi varieties, your perfect option for any stylish gathering
( 20 قطعة) خمسة أنواع لذيذة من السوشي، خيارك المثالي للجمعات

Layers of sushi rice, cucumber, and shrimp pieces, mixed with rich Crazy Mix blend, topped with oyster mayo sauce, Kunafa sauce, and teriyaki maki, A unique experience combining 
seafood flavors with an Eastern twist. Perfect for six persons to share.
طبقات من أرز السوشي، خيار، و قطع شرمب ، مع خلطة كريزي ميكس الغنية، مغطاة بصلصة المحار بالمايونيز، صوص كنافة، وترياكي ماكي، تجربة فريدة تجمع بين النكهات البحرية واللمسة الشرقية.

تكفي لستة أشخاص.

Sushi Cake 149
2700cal كيكة السـوشي

طبقات من أرز السوشي، خيار، و قطع شرمب ، مع خلطة كريزي ميكس الغنية، مغطاة بصلصة المحار بالمايونيز، صوص كنافة، وترياكي ماكي، تجربة فريدة تجمع بين النكهات البحرية واللمسة الشرقية.
تكفى لفردين.

Layers of sushi rice, cucumber, and shrimp pieces, mixed with rich Crazy Mix blend, topped with oyster mayo sauce, Kunafa sauce, and teriyaki maki, A unique experience combining 
seafood flavors with an Eastern twist. Perfect for two persons to share.

Sushi Cake59
1250calكيكة السـوشي

Truffle Corn Maki 29
278cal تـــــــرفل كورن مــــاكي

Nori roll filled with sushi rice, mango, cucumber, avocado, and Philadelphia cheese,with sweet corn kernels, tempura flakes, and truffle mayo for a creamy, luxurious taste and an 
innovative flavor that bursts in your mouth.
رول نوري محشو بأرز السوشي، مانجو، خيار، أفوكادو، وجبن فيلادلفيا، مع حبات ذرة حلوة، رقائق تمبورا، وترافل مايونيز لمذاق كريمي فاخر ونكهة مبتكرة تنفجر في الفم
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29Mongolian Beef
560cal لحــــم منغــــوليـــــان

Beef Fried Rice 29
726cal أرز لحم مقلي

Vegetables Rice24
أرز خضــــــــار مقلــــي 573cal

Chicken Fried Rice 29
502cal أرز دجـــــــاج مقـــلـــــــي

Shrimp Fried Rice29
أرز روبيــــــــان مقلـــــي 611cal

Rice Volcano Chicken - Buffalo 44
1319cal أرز دجــــــاج فولكينــــو - بافــــالو

Rice Volcano Shrimp - Buffalo44
أرز روبيــــــان فولكينو - بافــالو 425cal

Rice Volcano Shrimp - Dynamite44
أرز روبيان فولكينو - ديناميت 892cal

Enjoy the rich meaty flavor of Mongolian beef. Beef seasoned with sauce, with fresh vegetables.
استمتع بنكهة اللحم الغنية مع منغوليان بيف. قطع اللحم المتبلة بصلصة الشهية، مع الخضروات الطازجة .

Fried rice with vegetables (green onions, carrots, cabbage, and bell peppers) and Japanese spices.
أرز مقلي بالخضروات الطازجة (بصل اخضر وجزر وملفوف وفلفل بارد)  مطهو بزيت السمسم والصلصة اليابانية اللذيذة. خيار مثالي للنباتيين وعشاق النكهات الخفيفة.

Enjoy our beef fried rice dish that combines delicious fried rice with carefully seasoned beef and fresh vegetables (green onions, carrots, cabbage, and bell peppers).
استمتع بطبق الأرز المقلي باللحم الذي يجمع بين الأرز المقلي اللذيذ وقطع اللحم المتبلة بعناية والخضروات الطازجة  (بصل اخضر وجزر وملفوف وفلفل بارد)

A classic dish of fried rice with fresh shrimp. A mix of fried rice with vegetables (green onions, carrots, cabbage, and bell peppers) and seasoned shrimp, fried to a crispy 
and delicious finish.

طبق كلاسيكي من الأرز المقلي مع الروبيان الطازج. مزيج من الأرز المقلي بالخضار  (بصل اخضر جزر وملفوف وفلفل بارد) والروبيان المتبل، مقلي حتى يصبح مقرمشًا ولذيذًا.

Indulge in our chicken fried rice dish that combines rich flavors and tender chicken.
استمتع بطبق الأرز المقلي بالدجاج الذي يجمع بين النكهات الغنية والدجاج الطري. الأرز المقلي بالخضار  (بصل اخضر جزر وملفوف وفلفل بارد) والتوابل اليابانية.

Fried rice with seasoned shrimp and Volcano shrimp pieces in buffalo sauce, along with fresh vegetables (green onions, carrots, cabbage, and bell peppers). 
A delicious blend of fresh shrimp and distinctive spices.

طبق الأرز المقلي بالروبيان  وقطع الروبيان المتبل بصلصة البافالو  والخضروات الطازجة  (بصل اخضر وجزر وملفوف وفلفل بارد), مزيج لذيذ من الروبيان الطازج والتوابل المميزة.

Chicken fried rice with buffalo sauce seasoned chicken and fresh vegetables (green onions, carrots, cabbage, and bell peppers). 
A wonderful mix of distinctive flavors and tender chicken.

طبق الأرز المقلي بالدجاج وقطع الدجاج المتبل بصلصة البافالو والخضرات الطازجة  (بصل اخضر وجزر وملفوف وفلفل بارد)  مزيج رائع من النكهات المميزة والدجاج الطري.

Spicy and richly flavored fried rice with seasoned shrimp and dynamite shrimp, along with fresh vegetables (green onions, carrots, cabbage, and bell peppers). 
A flavor that takes you to another world of delight.

طبق الأرز المقلي بالروبيان المتبل والداينمت الروبيان والخضروات الطازجة. (بصل اخضر وجزر وملفوف وفلفل بارد)  نكهة غنية وحارة تأخذك إلى عالم آخر من اللذة.



نودلز وأرز
NOODLES & RICE

44Rice Volcano Chicken - Dynamite
893cal أرز دجــــــاج فولكينو - ديناميت

Chicken Noodles 29
371cal نــــودلــــز دجــــــاج

Beef Noodles29
نـــــودلـــز لحــــــم 810cal

Vegetables Noodles 24
520cal نـــــودلز خضـــــــــــــار

Shrimp Noodles29
نــــودلـــز روبيـــــان 790cal

Noodles Volcano Chicken - Dynamite 44
981cal نـــــودلز دجاج فولكينو - ديناميت

Noodles Volcano Shrimp - Dynamite44
نودلز روبيان فولكينو - ديناميت 981cal

Noodles Volcano Shrimp - Buffalo44
نودلـــــز روبيــــان فولكينـــو - بافالو 927cal

Savor the dynamite flavor with Volcano chicken rice. Pieces of dynamite chicken, green onions, carrots, cabbage, and bell peppers mixed with rice noodles. 
A dish filled with bold and exciting flavors.

تمتع بنكهة الديناميت مع أرز دجاج فولكينو.و قطع من دجاج  الداينمت وبصل اخضر وجزر وملفوف وفلفل بارد

Noodles with beef seasoned with distinctive Japanese spices and fresh vegetables (green onions, carrots, cabbage, and bell peppers). 
A dish full of rich and satisfying flavors.

نودلز مع قطع اللحم المتبل بتوابل يابانية مميزة.  والخضروات الطازجة  (بصل اخضر وجزر وملفوف وفلفل بارد)  طبق مليء بالنكهات الغنية والمشبعة.

Enjoy the tender chicken flavors with our special chicken noodles. Pieces of chicken mixed with noodles, fresh vegetables (green onions, carrots, cabbage, 
and bell peppers), and savory Japanese spices.

تمتع بنكهات الدجاج الطرية مع نودلز الدجاج الخاصة بنا. قطع من الدجاج ممزوجة بنودلز، مع الخضار الطازجة (بصل اخضر وجزر وملفوف وفلفل بارد) والتوابل اليابانية الشهية.

Noodles with beef seasoned with distinctive Japanese spices and fresh vegetables (green onions, carrots, cabbage, and bell peppers). A dish full of rich and satisfying flavors.
تجربة بحرية مميزة مع نودلز الروبيان. روبيان طازج متبل ومطهو بخفة، ممزوج بالخضروات الطازجة (بصل اخضر جزر وملفوف وفلفل بارد) و صلصة الصويا والسمسم.

Enjoy a light and healthy meal with vegetable noodles. Noodles mixed with a variety of fresh and crunchy vegetables (green onions, carrots, cabbage, and bell peppers), 
seasoned with soy sauce.
استمتع بوجبة خفيفة وصحية مع نودلز الخضار. نودلز ممزوجة بمجموعة متنوعة من الخضار الطازجة والمقرمشة  (بصل اخضر وجزر وملفوف وفلفل بارد) ، متبلة بصلصة الصويا.

Experience a unique blend of Volcano shrimp noodles with dynamite sauce. Fresh shrimp with noodles and buffalo shrimp, along with fresh vegetables (green onions, carrots, 
cabbage, and bell peppers).

تجربة مميزة من نودلز الروبيان فولكينو مع صلصة الديناميت . روبيان طازج مع نودلز وبافلو روبيان و الخضروات الطازجة  (بصل اخضر وجزر وملفوف وفلفل بارد) .

Savor the dynamite flavor with Volcano chicken noodles. Pieces of dynamite chicken, green onions, carrots, cabbage, and bell peppers mixed with rice noodles. 
A dish filled with bold and exciting flavors.
نودلز الطرية مع قطع الدجاج  و دجاج الداينمت وبصل اخضر وجزر وملفوف وفلفل بارد. طبق مليء بالنكهات الجريئة والمثيرة.

Unique seafood experience with shrimp noodles and Volcano shrimp pieces in buffalo sauce with fresh vegetables (green onions, carrots, cabbage, and bell peppers).
تجربة بحرية فريدة مع نودلز الروبيان  وقطع الروبيان فولكينو بصلصة البافالو مع الخضار الطازجة  (بصل اخضر وجزر وملفوف وفلفل بارد)



نودلز وأرز
NOODLES & RICE

44Noodles Volcano Chicken - Buffalo
823cal نــــودلز دجــــاج فولكينـــــو - بافــــالو

Yakiudon Noodles Shrimp 29
1011cal ياكي اودون نودلز روبيان

Yakiudon Noodles Chicken29
ياكي اودون نودلز دجاج 1011cal

Sesame Garlic Udon Noodles Shrimp 29
1282cal نودلـــــز سمسم روبيــــــان

Sesame Garlic Udon Noodles Chicken29
نودلز سمسم دجاج 1282cal

A new and exciting experience with Volcano chicken noodles, seasoned with buffalo sauce and distinctive fresh vegetables (green onions, carrots, cabbage, and bell peppers).
تجربة جديدة ومثيرة مع نودلز الدجاج فولكينو مع قطع الدجاج المتبلة بصلصة البافالو والمميزة. والخضروت الطازجة  (بصل اخضر وجزر وملفوف وفلفل بارد)

Round udon noodles with shrimp, carrots, bell peppers, cabbage, yakiudon sauce, spring onion, and mixed sesame seeds.
نودلز يودون دائرية مع الروبيان، جزر، فلفل رومي، ملفوف، صوص ياكيدون، بصل أخضر، ومزيج بذور السمسم.

Round udon noodles with chicken, carrots, bell peppers, cabbage, yakiudon sauce, spring onion, and mixed sesame seeds.
نودلز يودون دائرية مع الدجاج، جزر، فلفل رومي، ملفوف، صوص ياكيدون، بصل أخضر، ومزيج بذور السمسم.

Udon noodles with chicken, carrots, bell peppers, cabbage, sesame garlic sauce, and spring onion.
نودلز يودون مع الدجاج، جزر، فلفل رومي، ملفوف، صوص الثوم بالسمسم، وبصل أخضر.

Udon noodles with shrimp, carrots, bell peppers, cabbage, sesame garlic sauce, and spring onion.
نودلز يودون مع الروبيان، جزر، فلفل رومي، ملفوف، صوص الثوم بالسمسم، وبصل أخضر.



الطلبات الجانبية
SIDE DISHES

料 理



الطلبات الجانبية
SIDE DISHES

Beef Gyoza29
جيـــوزا لحم

Kitami Salad 24
101cal سلطة كيتامــــي

Crispy Beef Salad29
180calسلطة اللحم الكرسبى

27Crab Salad
300cal سلطة الكراب

Doritos Shrimp34
دوريتــوس روبيـــان

Chicken Gyoza 29
157calجيــــــــوزا دجـــــــاج

29Veg Gyoza
125cal جيــوزا خضار

356cal

510cal

Shrimp Gyoza29
جيـوزا شريمب 143cal

Japanese dumplings stuffed with chicken, grilled or fried as preferred.
زلابية يابانية محشوة بالدجاج، مشوية أو مقلية حسب الاختيار.

Japanese dumplings stuffed with Shrimp, grilled or fried as preferred.
زلابية يابانية محشوة بالروبيــان، مشوية أو مقلية حسب الاختيار.

Japanese dumplings stuffed with Veg, grilled or fried as preferred.
زلابية يابانية محشوة بالخضار، مشوية أو مقلية حسب الاختيار.

Japanese dumplings stuffed with Beef, grilled or fried as preferred.
زلابية يابانية محشوة باللحم، مشوية أو مقلية حسب الاختيار.

A refreshing mix of mango, green apple, avocado, pomegranate, and arugula, topped with white sesame and pomegranate molasses for a sweet and tangy touch.
مزيج منعش من المانجو، التفاح الأخضر، الأفوكادو، الرمان، والجرجير الطازج، يُزين بسمسم أبيض وتُرش بدبس الرمان لنكهة حلوة وحامضة متوازنة.

A light and refreshing salad with crab, cucumber, carrots, mango, and corn with a special dressing.
سلطة خفيفة ومنعشة تحتوي على قطع من الكراب ، الخيار ، والجزر، والمانجو، والذرة مع صلصة مميزة.

(7 pcs) Shrimp coated in crispy Doritos crumbs and fried to crispy and delicious perfection.
سلطة خفيفة ومنعشة تحتوي على قطع من الكراب ، الخيار ، والجزر، والمانجو، والذرة مع صلصة مميزة.

A vibrant salad mix of loloroso, julienned carrots & cucumbers, shredded fried beef, lemon oil, and sesame teriyaki maki.
سلطة غنية بالألوان والنكهات: خس لولوروسو، جزر وخيار جوليان، لحم بقر مقلي ومقطع، صوص ليمون وزيت، وترياكي ماكي بالسمسم.



الطلبات الجانبية
SIDE DISHES

Doritos Chicken 34
219calدوريتوس دجــاج

34Buffalo Shrimp
510cal بــافالو شريـــمب

Dynamite Chicken34
ديـــناميت دجـــاج 510cal

34Dynamite Shrimp
510cal ديـــناميت شريـمب

Salted Edamame20
670calإيدامامـــي بالمـــــــلح

20Spicy Garlic Edamame
670cal إيدامامي بالثوم الحار

Dynamite Edamame20
670cal دينامـــيت إيدامامــي

Buffalo Chicken34
بــــافالو دجــــاج 480cal

(8 pcs) Crispy chicken coated with spicy Buffalo sauce. Served as a delicious and exciting side dish.
(8 قطع) دجاج مقرمش مغطى بصلصة البافالو الحارة. يقدم كطبق جانبي لذيذ ومثير.

(7 pcs) Try the spicy shrimp flavor with Buffalo shrimp. shrimp fried and coated with spicy and distinctive Buffalo sauce. Perfect for lovers of bold flavors.
(7 قطع) روبيـان مقرمش مغطى بصلصة البافالو الحارة. يقدم كطبق جانبي لذيذ ومثير.

8 crispy marinated chicken pieces with Lays, Doritos sauce, fresh onions & leeks, white cabbage, and sesame seeds.
8 قطع دجاج مقرمش متبل مع ليز، صوص دوريتوس، بصل وكراث طازج، ملفوف أبيض وسمسم.

(8 pcs) Crispy chicken pieces coated with spicy Dynamite sauce. A light and enjoyable meal for spicy flavor enthusiasts.
(8 قطع) قطع دجاج مقرمشة مع صلصة الديناميت الحارة. وجبة خفيفة وممتعة لمحبي النكهات الحارة.

(7pcs) Explode with spicy flavors with Dynamite shrimp! Fried shrimp coated with hot and exciting Dynamite sauce. An irresistible side dish.
(7 قطع) عالم من النكهات الحارة مع ديناميت روبيان! روبيان مقلي مع صلصة الديناميت الحارة والمثيرة. طبق جانبي لا يقاوم.

Edamame lightly salted. Perfect as a healthy and light side dish.
إيدامامي طازج مطهو ومملح بشكل خفيف. مثالي كطبق جانبي صحي وخفيف.

Enjoy Edamame with a touch of spicy garlic. A perfect blend of delicious and spicy flavors.
استمتع بإيدامامي مع لمسة من الثوم الحار. مزيج مثالي من النكهات اللذيذة والحارة.

Fresh Edamame covered in spicy Dynamite sauce. Served as a delicious side dish full of spicy flavors
إيدامامي طازج بصلصة الديناميت الحارة. يقدم كطبق جانبي لذيذ ومليء بالنكهات الحارة.



الطلبات الجانبية
SIDE DISHES

Tacoos Shrimp 34
115calتاكــــوس روبــــيان

19Ramen - Shrimp
350cal رامـــن - شريــــــمب

Ramen - Chicken19
رامـــن - دجـــاج 350cal

22Chicky Cheese
490cal تشيـكي شيـــز

Shrimp Tempura22
480calشريـــــمب تــيمبـــورا

39Beef Skewer
373cal لحـــم سكيور

Salmon Tataki49
سلمــون تاتاكـــي 188cal

Tacoos Chicken34
تــاكوس دجــــاج 124cal

Fresh shrimp ramen soup with noodles, carrot, pepper, egg and distinctive shrimp broth.
شوربة الرامن بالروبيان الطازج مع نودلز وفلفل و جزر و البيض ومرق الروبيان المميز.

Crispy round taco shells filled with fried prawns, oyster mayo, and spring onion julienne, served with premium oloroso lettuce.
تاكوس مقرمشة محشوة بروبيان مقلي، مع صوص أويستر مايونيز وبصل أخضر شرائح، تقدم مع خس اللوروسو الفاخر.

(6 pcs) Crispy chicken balls stuffed with melted cheese. A delicious and beloved side dish for everyone.
(6 قطع) كرات دجاج محشوة بالجبنة الذائبة والمقرمشة. طبق جانبي شهي ومحبب للجميع.

Tenderloin beef skewers grilled with a special sauce, served with truffle mayo, crispy thin fried onions, and half a lemon for a refreshing twist.
قطع تندرلوين بيف طرية على عصا كوشياكي، مشوية بصوص خاص، تُقدم مع ترافل مايونيز، بصل مقلي مقطع رفيع، ونصف ليمونة لعصر نكهة منعشة.

Delicious chicken ramen soup with noodles, carrot, pepper, egg, and richly flavored chicken broth.
شوربة الرامن بالدجاج اللذيذة مع نودلز وفلفل و جزر و البيض ومرق الدجاج الغني بالنكهات.

Crispy round taco shells filled with fried chicken strips, oyster mayo, and spring onion julienne, served with signature oloroso lettuce.
تاكوس مقرمشة محشوة بقطع دجاج مقلية، مع صوص أويستر مايونيز وبصل أخضر شرائح، تقدم مع خس اللوروسو المميز.

(5 pcs) Crispy shrimp coated in a light tempura batter. Served with delicious dipping sauce.
(5 قطع) روبيان مقرمش ومغلف بخليط التيمبورا الخفيف. يقدم مع صلصة التغميس اللذيذة.

Tender raw salmon paired with ripe mango slices and handcrafted ponzu sauce, garnished with fresh spring onions for a perfectly balanced flavor.
قطع سلمون نيء طازجة مع شرائح مانجو ناضجة وصلصة بونزو محضرة يدويًا، تُزين بالبصل الأخضر لمنح توازن متقن بين النكهات.



الطلبات الجانبية
SIDE DISHES

Kunafa Shrimp 34
318calكـــــــنافة روبــــيان

29Tomyum Soup
176cal شــــوربـــة توم يوم

Popcorn29
بوب كورن 766cal

A spicy and sour soup made with crab, Asian mushrooms, coconut milk, lemon juice, and fresh lemon herb.
شوربة حارة وحامضة، تحتوي على الكراب، فطر آسيوي، حليب جوز الهند، عصير الليمون، وعشب الليمون الطازج.

Crispy tempura-fried corn kernels served with truffle mayo, spring onions, and bamboo leaves for a unique and flavorful experience.
ذرة مقرمشة مقلية على طريقة التيمبورا، تقدم مع مايونيز الكمأة، بصل أخضر وأوراق الخيزران لمذاق فريد ومميز.

Miso soup with hondashi, cabbage, carrots, and crab sticks.
شوربة ميسو خفيفة بمذاق الهونداشي، مع الكرنب، الجزر، وأصابع الكراب.

Fried shrimp coated in crispy kunafa dough, topped with white sesame seeds and spring onions, served with delicious kunafa sauce.
روبيان مقلي مغلف بعجينة الكنافة المقرمشة، مع رشة من السمسم الأبيض، بصل أخضر، ومقدم مع صلصة الكنافة الشهية.

Spicy Beef39
لحم سبايسي 502cal

Tender beef tenderloin slices served with spicy beef sauce, topped with julienne onions and white sesame seeds for a rich and distinctive flavor.
شرائح لحم العجل الطرية مع صلصة لحم حارة، تُقدم مع شرائح بصل جوليان وبذور السمسم الأبيض لمذاق غني ومميز.

49Salmon Grilled
176cal ســلمون مشوي

Miso Soup19
شـــوربة ميسو 64cal

Trnder salmon cooked with fresh vegetables in a rich creamy sauce, blended with parsley oil and lemon juice for a balanced and delicious flavor.
سلمون ناعم مطبوخ مع خضروات طازجة وصلصة كريمية غنية، ممزوجة بزيت البقدونس وعصير الليمون لمذاق متوازن ولذيذ.



NIGIRI
نيجيري

握り



نيجيـــــــــــري
NIGIRI

Tuna Nigiri Raw 33
210calتونا نيجيري نـيء

33Salmon Teriyaki Nigiri Grill
230cal سلمون ترياكي نيجيري مشوي

Salmon Nigiri Raw33
سلمـــون نيجيـــــري نيء 210cal

Crab Nigiri33
كراب نيجيري 240cal

Fresh tuna served atop rice balls, giving you a pure and delicious taste.
يتم تقديم التونا الطازجة فوق كرات الأرز ، ليمنحك طعمًا نقيًا ولذيذًا

Experience the delight of grilled salmon with rich teriyaki sauce with grilled teriyaki Norwegian salmon. Carefully grilled salmon pieces coated with sweet teriyaki 
sauce and sesame, on a base of Japanese rice.
تذوق روعة السلمون المشوي بصلصة الترياكي الغنية مع سلمون ترياكي نيجيري مشوي. قطع من السلمون المشوي بعناية ومغطى بصلصة الترياكي الحلوة والسمسم ، على قاعدة من الأرز الياباني.

Enjoy the taste of fresh, melt-in-your-mouth salmon with each piece of raw Norwegian salmon. It is served atop small balls of Japanese rice, giving you a pure 
and simple flavor experience.

استمتع بطعم السلمون الطازج النيء الذي يذوب في الفم مع كل قطعة من سلمون نيجيري نيء. يتم تقديمه فوق كرات صغيرة من الأرزالياباني، ليمنحك تجربة نكهة نقية وبسيطة.

Savor the freshness of crab nigiri, offering tender pieces of flavorful lobster with Japanese rice, providing you an authentic and delicious nigiri experience.
استمتع بكراب نيجيري الذي يقدم قطعًا طازجة من السلطعون الطري والمليء بالنكهات، مع أرز ياباني ، ليمنحك تجربة نيجيري أصيلة ولذيذة.



الإضــــــــــــــافـــــــــــــــــــــــــــــــــــــــات
ADDITIONAL

Chicken 5
224calدجــــــــــــــاج

Beef 5
143calلحـــــــم

Shrimp 5
205calروبيـــــــان

Noodles 5
138calنــــودلــــــــــز

Rice 5
130calارز

Crab 5
97calكـــــــــراب

Broccoli 3
34calبروكـــلي

Corn 2
199calذرة

Cashew 3
553calكـــــــــــــــاجو

Mushroom 5
22calفطـــــــــــــــــــــــــر

Eggs 2
155calبيــــــــــــض



صــــوصــــــات
SAUCES

Japanese Mayo 5
200calجــــابانيس مـايو

3Ranch Sauce
160cal رانــــــش صــــــــوص

Spicy Mayo3
سباسيي مايو 25cal

3Mayo Sauce
180cal مـــايو صــــــوص

Soy Sauce3
صويا صـــوص 60cal



مشروبات
DRINKS

A refreshing peach mango mojito with mint, lemon, and sparkling soda.
مشروب موهيتو بنكهة الخوخ والمانجو، منعش ولذيذ مع النعناع والليمون والمياه الغازية.

Refreshing mixed berries mojito with mint, lemon, and sparkling soda.
موهيتو توت مشكل منعش مع النعناع والليمون والمياه الغازية.

Refreshing passion fruit mojito with mint, lemon, and sparkling soda.
موهيتو فاكهة الباشن منعش مع النعناع والليمون والمياه الغازية.

Refreshing Blue Lagoon mojito with lemon, mint, and sparkling soda.
موهيتو البحيرة الزرقاء منعش بنكهة الليمون والنعناع والمياه الغازية.

19Peach Mango Mojito
125cal موهيتو الخوخ والمانجو

Mix Berries Mojito 19
67cal موهيتو مكس التوت

Passion Fruit Mojito19
موهيتو باشن فروت 100cal

Blue Lagoon Mojito19
موهيتو البحيرة الزرقاء 110cal

6 Iced Tea ( Red Fruit - Peache - Lemon )
ايس تي ( كوكتـــيل - خــوخ - ليـــمون )  130cal

Pepsi Diet 5
5cal بيبســي دايت

Pepsi5
بيبســي 110cal

A refreshing drink made with peach tea, lemon syrup, soda water, and ice, garnished with lemon slices and fresh mint leaves. Perfect for hot summer days!
مشروب منعش مكوّن من شاي الخوخ، شراب الليمون، ماء الصودا، والثلج، يُزيّن بشرائح الليمون وأوراق النعناع الطازجة. مثالي لأيام الصيف الحارة!

Ice Tea Peach 19
50cal آيـــــــس تي خوخ



مشروبات
DRINKS

Mirinda Lemon 5
110cal ميرنـــدا ليــــمون

Mirinda Orange5
ميرنـــدا برتقـــــــال 120cal

7 Up 5
100cal سفن آب

Water ( 330 ml - 600 ml ) 1 - 2 
0calمــــاء ( ٣٣٠ ملم - ٦٠٠ ملم )

Mountain Dew5
ماونتــــــــــن ديــو 110cal



مسببات الحساسية
ALLERGENS

الكرفس
Celery

الحبوب التي تحتوي
على مادة الجولتين

 Cereals
 Containing

Gluten

المكسرات
Nut

الكبريتيت
Sulfites

السمك
Fish

البيض
Eggs

لوبين 
(الترمس)
Lupinus

الخردل
Mustards

بذور 
السمسم
Sesame

فول الصويا
Soybean

الحليب
Milk

الفول 
السوداني
Peanut



شكــراً لكم .. 
THANK U.


